

PROTOKOLL RY 02/2024

Datum: 2024-01-22

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * David Lindström (DL), Ledamot
* Theres Thörnevall (TT), Ledamot
* Benny Cronert (BC), Ledamot
Lars Jonsson (LJ), Sportgrenskoordinator
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén
Jan Forslund (JF), Tekniska Kommittén

Frånvarande:

Fredrik Andersson (FA), Ledamot

Till Officiella meddelanden:

§ 25 Däck – Förtydligande om
dubbutstickmätning i Sandviken

-
- § 18 **Mötets öppnande**
 - § 19 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 20 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 21 **Pågående ärenden**
 - § 22 **Ekonomi**
 - § 23 **Landslag**
 - § 24 **SM**
 - § 25 **Däck**
 - § 26 **Teknik**
 - § 27 **Säkerhet**
 - § 28 **Dispenser**
 - § 29 **Öppet Rallyforum**
 - § 30 **SGA**
 - § 31 **Rallyregler**
 - § 32 **Övriga frågor**
 - § 33 **Nästa möte**
 - § 34 **Mötets avslutande**
-

§ 18 Mötets öppnande

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 19 Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll läggs till handlingarna

§ 20 Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 21 Pågående ärenden

- Ligger under respektive paragraf.
- LJ tar på sig ansvaret för att sköta sammanställningen över inkomna ärenden, att besvara frågeställaren att det är mottaget och att lägga till dessa på nästkommande mötesdagordning.

§ 22 Ekonomi

- Flera utskott har fått neddragningar i sina budgetförslag pga det ekonomiska läget i landet och omvärlden. RU:s budget var väl förberedd och godkändes utan justeringar.

§ 23 Landslag

- Inget nytt förutom att landslagets budget minskat pga minskat anslag från RF.

§ 24 SM

- JR rapporterade om SM-styrgruppens arbete.
- Tävlingsrapport Hudiksvall, DL & BC rapporterade om tävlingen
 - En välarrangerad tävling, särskilt sett till den korta förberedelsetid arrangören fick. Mycket bra lokaler på Hagmyren Arena för HQ, serviceplats, publiksträcka och efterkontroll. Flera positiva omdömen från tävlande om besiktningen och funktionärernas trevliga bemötande. Se även §25 Däck.

§ 25 Däck

- Det fanns en oro inom SM-styrgruppen inför första dubbutstickkontrollen att ett flertal däck skulle visa sig ha för långa utstick. En obligatorisk kontrollmätning infördes under fredagen vid Arena Hagmyren där DL var arrangören behjälplig vid mätning och mottagande av däcklistor för tävlingen. Mätningen genomfördes mellan 11:30 – 18:45 och visade att en specifik modell i en dimension från en tillverkare hade för långa utstick. Alla övriga modeller och fabrikat klarade kontrollmätningen utan problem. Bekymret var Pirelli WJC i dimension 185/65 R15. De första tre uppsättningarna som mättes hade utstick runt 8mm, dessa underkändes och byttes ut av agenten för Pirelli på plats. Men även resterande uppsättningar av denna modell låg över 7.4mm, varför ett krismöte arrangerades med agenterna för samtliga däckmärken med representanter på plats på tävlingen. Efter att agenterna för både Michelin och Yokohama kollat med sina överordnade så godkändes en ytterligare tolerans för Pirelli WJC i aktuell dimension på 5% (0.35mm) för att inte samtliga berörda tävlande ekipage skulle riskera uteslutning ur tävlingen. Jonas K kallade till ett möte direkt efter mätningen var avslutad där representanterna på plats för RU och SM-styrgruppen diskuterade fram ett beslut och ett underlag från RU till arrangören att publicera som en bulletin ang. dessa däck. Uppföljningsmöte med de tre däckmärkena representerade på SM-tävlingar behöver genomföras innan Sandvikens SM-deltävling för att säkerställa att samtliga leverantörer är införstådda med att i Sandviken gäller 7.0+0.4mm utan undantag. JR tar fram ett underlag för OM som skickas runt i RU under tisdag 23/1 för att efter

godkännande visas för SM-styrgruppen under tisdagsmötet och sen snarast publiceras på hemsidan.

§ 26 Teknik

- Uppdatering av Grupp F regler är inne i sista granskningsfasen inom RU och kan sen skickas till TK på remiss innan publicering.
- Två möten har genomförts med Pär Karlsson, Håkan Andersson, Stefan Ohlson och BC ang uppdatering av regler för Grupp Hb. Arbetet pågår.
- Subframe Mitsubishi Evo. Beslut att godkänna R4-tillägg. TK återkommer genom GA med förslag på text till reglerna efter nästa TK-möte.
- Revision av regler för Nationell Special, brev från Thomas Weng. RU önskar att TK återkommer med ett förslag om hur reglerna ska justeras i det berörda fallet.
- Brev om Saab V4 med 2l-motor.
- Opel Corsa, brev från Pär Karlsson ang styrtag.
- Nat4WD RY6D 11.0 – krav på vikt på en ren kaross på 310kg. Förslag att ta bort detta krav då det som är intressant är minimivikten på färdigbyggd bil.

§ 27 Säkerhet

- JR sammanställer de första fem punkterna från RU och skickar in till Rickard Johansson.

§ 28 Dispenser

- Förfrågan från Ola Strömberg att tillåtas köra med vita skyltar på sin homologerade rallybil om inte papper och orangea skyltar ej skulle hinna fram i tid inför Järbos tävling ingående i 1300 Rallycup. Efter kontroll bekräftades att papper och skyltar var klara och utskickade till bilägaren. De bör hinna monteras innan tävlingen och då förfaller denna förfrågan. JR svarar frågeställaren.
- MNBF önskar förlängning av dispens för Dan Hoff att skriva arrangörsnoter lokalt i MNBF-tävlingar. **Beslut:** OK att förlänga dispensen ett år till. JR svarar MNBF.

§ 29 Öppet Rallyforum

- Inget nytt.

§ 30 SGA

- Dagordning och presentation gicks igenom inför nästkommande digitala SGA-möte onsdag 24/1.

§ 31 Rallyregler

- DL & JR träffade Arne Johansson i samband med Södra BF:s Konferens Syd. Diskussion kring RU:s underlag för att godkänna notskrivare.
- Reklamregler i Tävlingsregler RY, FA har skickat ett uppdaterat förslag på text till detta stycke i Tävlingsreglerna. RU läser igenom för att fastställa texten på nästa möte. Efter uppdatering av denna punkt bör Tävlingsreglerna vara redo för publicering.

§ 32 Övriga frågor

- TT har noterat att någon utanför RU har möjlighet att publicera nyheter på Rallys sida på sbf.se.
- Ska RU försöka utnyttja sidan på Facebook mer för att visa att vi besöker tävlingar och andra evenemang ute i distrikten?
- Närvarolistan gicks igenom och uppdaterades inför kommande SM-tävlingar och större evenemang.
- JR & DL rapporterade från Konferens Syd som var välbesökt.
- Bilsportgalan i Jönköping. RU närvarade genom JR, DL & TT. BC & FA var på plats i Hudiksvall på SM-deltävlingen som gick vid samma tillfälle. RU närvarade på

eftermiddagens utdelning av medaljer för rally. LJ delade ut medaljer till de ca 25 pristagare för förra årets Rally-SM som var på plats i Hudiksvall under fredagkväll i HQ, detta då de inte hade möjlighet att hinna ner till Jönköping och galan.

- Elmiamässan i påsk. Förslag att fråga SM-styrgruppen om de vill ta hela/delar av rallys plats i SBF:s monter på mässan. JR & FA tar upp det på nästkommande möte med styrgruppen.

§ 33 Nästa möte

- Nästa möte onsdag 21/2 kl 20:00

§ 34 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:45.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Benny Cronert

Janne Rydh